
TINGSTRUP SKOLE 
Dagsorden
Dato: 25. oktober 2022 
Sted: Tingstrup Skole

Tidspunkt kl. 18.00-20.00

Deltagere:
Forældrevalgte: Lærke Kloster, Helle Kanstrup Pruzljanin, Charlotte Borggaard Grønkjær, 
Hanne Søe-Christiansen, Michael Nørgaard, Morten Øland Frøkjær, Tina Nørgaard Kristensen. 
Lærerrepræsentanter: Morten Christensen, Sigurd Emil Larsen 
Elevrådsrepræsentanter: Silje Bilgrav-Kristiansen, Thea Rimer Christoffersen 
Ledelse: Dorthe Ninn, Michael Nielsen , konstitueret afdelingsleder Lone Broe Christiansen

Afbud: Michael Nielsen, Sigurd E. Larsen, Tina N. Kristensen 
Referent: Lone Broe Christiansen 
Ordstyrer: Morten Øland Frøkjær

DAGSORDEN REFERAT

1. Punkter fra Elevrådet
Evaluering af skolefest
Evaluering af motionsdag
Nyt logo
Status på arbejde med bod
Til punktet er afsat 15 min.

Skolefest: Ønsker at holde skolefest udeluk
kende for overbygningen - enten to forskel
lige dage, eller at der er forskellige aktivite
ter målrettet udskolingselever (målrette ak
tiviteter på afdelinger). Give udskolingen 
eget område. Idéen tages med på lærer
møde. Elevrådet byder ind til lærerrepræ
sentanten med de punkter de ønsker drøftet 
på lærermøde.
Motionsdag: Der var stor ros til elevrådet. 
Svært at finde tid til planlægning op til moti- 
onsdagen. Inspireret af Hurup, hvor elevrå
det inviteres i sommerhus. Elevråd arbejder 
på at arrangere for hele skolen.
Nyt logo: Elevrådet har fået nye trøjer med 
nyt logo, som de selv har fået idé til; logoet 
er elevdesignet og ønskes fremover at 
komme på brevpapir, hjemmeside etc. 
Status på arbejde med bod: Ønsker fakta, 
arbejdsopgaver mm fra skolebestyrelsen. 
Skolebestyrelsen spiller den tilbage til ledel
sen, som i samarbejde med lærerrepræsen
tanten skal komme med et udspil.

2. Orientering fra:
Formand

a) Orientering om trafik

Skoleledelsen
b) Orientering om budgetforlig
c) Orientering om ansættelser
d) Paneldeltagere den 24/10 15.30-16.30 

på rådhuset- tilmelding senest 17/10
e) Energibesparende tiltag

Formand:
Nye datoer sendt ind som forslag til drøf
telse af trafiksituationen på Islandsvej - ud
valget (Jens Christian Yde) har sat det på 
næste møde i udvalget, men det ser ikke ud 
til at vores område har den store interesse. 
Er det en mulighed at bruge pressen?
Aflyst møde vedr. folkeskolerne - forvaltnin
gen afholder møde 7/11. Lærke kan ikke, 
men ønsker mødet flyttet; det ser ikke ud til 
at der er ret mange der er
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f) Der kommer kursus fra skole og foræl
dre, arrangeret af forvaltningen dato 
endnu ikke fast

g) Ændringer i sammensætningen af sko
lebestyrelsen og orientering om evt. 
suppleringsvalg

Til punktet er afsat 15 min.

forældrerepræsentanter og Lærke finder det 
vigtigt at have en stemme i det.
Skoleleder:
Budget: Skolebestyrelsernes henvendelse 
har hjulpet - elevtildelingen som område bli 
ver tildelt ekstra 3,2 mio. Tingstrup Skole 
budgetterer mellem 40 og 50 færre elever i 
næste skoleår.
Man vil i budgetterne forholde sig til skole
strukturen i hele kommunen. Der kan 
komme en involverende proces - jf. budget
forliget. Skolebestyrelser vil blive hørt.
Lone er ansat som udskolingsleder. Samta
ler onsdag d. 26/10 til to stillinger. 
Energibesparende tiltag; vi følger retnings
linjerne med 19 grader.
Kursus; der arrangeres Skole-forældre kur
sus for skolebestyrelser i Thisted. Lærke er 
nysgerrig på datoer og temaer. 
Sammensætning af skolebestyrelsen: Tina 
er udtrådt efter anmodning. Det lykkedes at 
finde to til skolefesten, og der er skrevet ud 
at det kan være fredsvalg, medmindre der 
kommer indsigelser. Såfremt flere supplean
ter melder sig, kan de blive tilføjet.

E3. Tilsyn med princip for alkohol, tobak og 
rusmidler.
General opfølgning på, hvordan der handles i 
henhold til princippet.
Formandskabet opfordrer til at skolebestyrel
sen sender et brev til forældre med tips og 
ideer til forældre om, hvordan forældre kan 
medvirke til at udgå snus.
Princippet er vedlagt.
Handleplan mod snus er også vedlagt
Til punktet er afsat 15 min.

Følger principperne for god ro og orden - 
man starter med undervisning og stram
mer til efterhånden.
Dorthe har orienteret i klasserne i udsko- 
lingen. Der sættes ind i forhold til familien 
når elever tager eller formidler snus og e- 
cigaretter.

Skolebestyrelsen ønsker, at foræl
drene oplyses på enkelt og relevant 
måde.
Lærerrepræsentanterne ønsker at 
skolebestyrelsen orienteres af Ma
lene Munk Thomsen (Mors). Hun vil 
gerne deltage i alt der vedrører fo
rebyggelse af snus, røg mm.
Invitere andre overbygningsskoler 
til orientering.
Jack (SSP) spørges om han vil ar
rangere en aften; Tingstrup Skole 
lægger hal til (ledelsen agerer).

4. Princip for ansættelsesudvalg
Der er vedlagt:
- vejledning til signatur.
httDs://www.sia natur.dk/kunder/Vei led-

Mere en procedure...
Proceduren er godkendt.

nina/Ansoeaerbehandlina videoauide.mo4
- første udkast til procedure for ansættelses
udvalg
Til punktet er afsat 10 minutter
PAUSE i 10 min. Der serveres frugt

http://www.sia


5. Skolebestyrelsen præsentation af sig selv 
til skolens forældre.
Status, hvor langt er vi i processen.
Til punktet er afsat 10 minutter

Jeanett har lagt billeder på Aula - der la
ves opslag med præsentationer og de bille
der der mangler bliver suppleret op.
Hanne sender til godkendelse v. formand 
og næstformand og efterfølgende til Jea
nett.

6 Badefaciliteter.
Skolebestyrelsen vil gerne have indsigt i ind
retning af idrætsomklædning.
Bilag er medsendt
Til punktet er afsat 10 minutter

Skolebestyrelsen giver udtryk for, at det er 
perfekt med indretning uden kabiner. Der 
redegøres for, hvorfor kabiner kan være 
hensigtsmæssige, men skolebestyrelsen 
ønsker at det prioriteres, at der er lærere 
til stede under badningen.
Der skal arbejdes på en god kultur i om
klædningsrummet.

7 Kontrakten med Odense Skolefoto,
Skolens kontrakt udløber 2023. Det betyder 

at vi efter fotograferingen næste år enten for 
længer eller finde en ny udbyder 
Skolebestyrelse beslutter, hvordan der skal 

arbejdes videre.
Der er medsendt bilag
Til punktet er afsat 10 minutter

Lederne henter materiale med hjem fra 
årsmøde så skolebestyrelsen/ledelsen kan 
tage beslutninger om udbyder på et kvalifi
ceret grundlag.

8 Lokalforening af Skole og Forældre
Er der bestyrelsesmedlemmer, der har inte
resse i at få en lokalafdeling op at stå
Til punktet er afsat 10 minutter

Hvad er skolebestyrelsens tilgang til etab
lering af lokalforening? Der skal sidde 7 i 
bestyrelsen. Idéen får opbakning - der er 
dog behov for yderligere information om 
hvilke forpligtelser der er etc.

9. Eventuelt og evaluering
Til punktet er afsat 5 min

Ingen bemærkninger

10. Ønsker til punkter på kommende møder:
■

■
Til punktet er afsat 5 min.

Elevflow - decembermødet
Evaluering af skolefest
Hvor mange aktiviteter skal foræl
dre inviteres til?

11. Underskrift
Der er afsat 5 min

n PwAmr\
Lærke Kloster«formand Helle Kanstrup Pruzljanin, næstformand

(otte Borggaard Grønkjær

Sigurd Emil Larsen
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